
Naliehavý odkaz prof. Bhakdiho: „NEHMEN
SIE AUF KEINEN FALL DIE ZWEITE
IMPFUNG IN ANSPRUCH! – V ŽIADNOM
PRÍPADE SI NEDAJTE NANÚTIŤ DRUHÚ
DÁVKU OČKOVANIA!”
- CZ24 News | 25. srpna 2021

Nemecký nesystémový skvelý virológ profesor Sucharit Bhakdi, ktorý má za sebou mnohoročnú
výskumnú činnosť ako mikrobiológ a virológ, hovorí veľmi nepríjemné pravdy o celosvetovom ošiale s
koronou a o ešte väčšom celosvetovom ošiale očkovania proti nej.

Je aj publicistom  a expertom svetového mena a o to väčšiu váhu majú jeho odborné
výpovede.

Od roku 1982 do roku 1990 bol profesorom medicínskej mikrobiológie na Justus-Liebig-Universität
Giessen. Potom bol až do roku 2012 riaditeľom Inštitútu pre medicínsku mikrobiológiu v Mainzi.

Zhodou okolností bol 22 rokov v tom istom meste – v Mainzi – kde bola v Gatesovej farma
firme BionTech narýchlo vyvinutá vakcína proti korone.

A len málokto na svete – ako práve Sacharit Bhakdi – má toľko znalostí o  pochybných vakcínach a o
veľkom nebezpečí ich preskúmaných i o oficiálne nezistených negatívnych účinkoch.

Robí všetko čo je v jeho silách, aby verejnosť o tom informoval. V Nemecku už ale takmer nedostáva
žiadny mediálny priestor, lebo je tvrdým kritikom systémovej korona politiky i vakcín proti Covidu. O
to viac má ale mediálny priestor v Rakúsku.

Teraz uvediem jeho nedávny, zatiaľ posledný odkaz a či veľmi naliehavé varovanie pre
všetkých nás.

Bhakdi ho začína imperatívom:

„Nehmen Sie auf keinen Fall die zweite Impfung in Anspruch!

V žiadnom prípade si nedajte nanútiť druhú dávku očkovania!

Ak ste sa už ale dali očkovať prvou dávkou a nestalo sa vám nič, tak ďakujete za to Bohu.

Ale v žiadnom prípade sa už nenechajte očkovať druhou dávkou. Potom je už nebezpečie skutočne
veľké. Killer-lymfocyty (zabíjačské bunky) atakujú organizmus a cievy môžu strácať nepriepustnosť a
lymfatické uzliny môžu začať puchnúť.

Môžu vznikať autoimúnne ochorenia – a orgnizmus začne napádať sám seba.

V tejto fáze sa začne komplementový systém (časť imunitného systému) správať takpovediac divoko a
nekontrolovane a „útočí“ na cievy. Zároveň je extrémne postihnutý lymfatický systém. Je to tak
akoby zúrila veľká bitva v lymfatických uzlinách.“

https://cz24.news/naliehavy-odkaz-prof-bhakdiho-nehmen-sie-auf-keinen-fall-die-zweite-impfung-in-anspruch-v-ziadnom-pripade-si-nedajte-nanutit-druhu-davku-ockovania/
https://cz24.news/naliehavy-odkaz-prof-bhakdiho-nehmen-sie-auf-keinen-fall-die-zweite-impfung-in-anspruch-v-ziadnom-pripade-si-nedajte-nanutit-druhu-davku-ockovania/
https://cz24.news/naliehavy-odkaz-prof-bhakdiho-nehmen-sie-auf-keinen-fall-die-zweite-impfung-in-anspruch-v-ziadnom-pripade-si-nedajte-nanutit-druhu-davku-ockovania/
https://cz24.news/naliehavy-odkaz-prof-bhakdiho-nehmen-sie-auf-keinen-fall-die-zweite-impfung-in-anspruch-v-ziadnom-pripade-si-nedajte-nanutit-druhu-davku-ockovania/
https://cz24.news/naliehavy-odkaz-prof-bhakdiho-nehmen-sie-auf-keinen-fall-die-zweite-impfung-in-anspruch-v-ziadnom-pripade-si-nedajte-nanutit-druhu-davku-ockovania/


Podľa Bhakdiho je práve tento efekt dôvodom nebezpečne ťažkých negatívnych účinkoch po druhej
dávke očkovania. A po prípadných ďalších dávkach, to bude ešte horšie.
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